

CONCERT HIGHLIGHTS

CONCERT ON 4
四台音樂會

9.1 / 2026
FRI 五
8:00PM

REPEAT 重播
15.1.2026
THU 四 3:00PM



Music to Move and Inspire: Vaino Quartet Plays Haydn & Shostakovich 動人心弦的音樂旅程： 維亞諾四重奏的海頓與蕭斯達高維契

Winners of the prestigious 2025 Avery Fisher Career Grant, First Prize at the 13th Banff International String Quartet Competition, and Bowers Program Artists of the Chamber Music Society of Lincoln Center 2024-27, the Vaino Quartet has become one of the most exciting and in-demand quartets of the next generation.

The Vaino Quartet recently brought its signature artistry and charisma to Hong Kong. This programme opens with Haydn's elegant 'Largo' Quartet. Wu Man's *Glimpses of Muqam Chebiyat* follows, drawing on vivid musical colours and textures inspired by Central Asian folk traditions and her cross-cultural imagination. The concert concludes with the drama and intensity of Shostakovich's Ninth Quartet, a riveting journey through turbulence and hope. Recorded on 25/11/2025 in the Hong Kong City Hall Concert Hall.

維亞諾四重奏榮獲2025年度艾佛利·費沙職業發展撥款以及第13屆班夫國際弦樂四重奏大賽首獎，並入選林肯中心室樂協會鮑爾斯項目2024-27，是當今樂壇備受矚目、炙手可熱的新一代四重奏組合之一。

維亞諾四重奏近日將其獨有的音樂魅力與感染力帶到香港。本節目先由海頓典雅細膩的「廣板」四重奏揭開序幕。隨後演奏的是吳蠻的《且比亞特木卡姆掠影》，作品以中亞民間傳統為靈感，展現豐富多彩的音色與質感，揉合作曲家跨文化的創意視野。音樂會最後以蕭斯達高維契第九弦樂四重奏作結，在動盪與希望之間展開一段扣人心弦的旅程。這場音樂會於2025年11月25日在香港大會堂音樂廳錄音。

Vaino Quartet
維亞諾四重奏
© Kenny Cheung /
Premiere Performances of Hong Kong

Presented by
Premiere Performances of Hong Kong
Recorded at
Hong Kong City Hall Concert Hall
on 25/11/2025

飛躍演奏香港主辦
2025年11月25日
香港大會堂音樂廳錄音

► PROGRAMME INFO & ARCHIVE
節目資料及重溫

Web archive is available for 1 year
本節目將提供一年網上重溫
Programmes subject to change
without notice.
節目如有更改，恕不另行通知。

